
Rada Miejska  

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

P r o t o k ó ł  Nr LII/06 

z LII - giej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu  

26 października 2006 r. w sali Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Sesję rozpoczęto o godz. 14,45 , a zakończono o godz. 15,35. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 11 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu. 

Obrady prowadził  - Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Chętnicki. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Burmistrz Miasta                                         - Lidia Grabowska 

Z-ca Burmistrza                                            -   Józef Blank 

Radca Prawny                                               -  Tomasz Kwiatkowski 

Skarbnik Miejski                                           -  Maria Wróblewska 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z LI -szej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i wnioski radnych. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/72/2006 Kolegium Regionalnej Izby  

     Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 kwietnia 2006r. w sprawie uchwalenia budŜetu dla  

     Nowego Miasta Lubawskiego na 2006 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy  

    Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

9. Podjęcie uchwał z zakresu gospodarowania mieniem komunalnym w sprawie: 

   a) sprzedaŜy lokali mieszkalnych nr 4 i 5 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 18 

       stanowiących własność Gminy Miejskiej dla najemców, 

   b) sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 2 poł. w budynku przy ul. Chrobrego 2, stanowiącego  

       własność Gminy Miejskiej dla najemcy, 

   c) sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej przy ulicy Waryńskiego w Nowym  
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       Mieście Lubawskim stanowiącej własność gminy miejskiej, 

   d) sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Słonecznej w Nowym Mieście Lubawskim  

       stanowiącej własność gminy miejskiej, 

   e) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej w formie darowizny na    

       rzecz  Powiatu Nowomiejskiego. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

11. Zakończenie. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Chętnicki 

stwierdzając na podstawie listy obecności,  Ŝe w sesji uczestniczy 11 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. Z kolei odczytał wniosek burmistrza z dnia 20.10 2006 r. o zwołanie sesji 

Rady Miejskiej. Wniosek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki na sekretarza obrad zaproponował  radną 

Lili ę Karczyńską. Rada Miejska przy 11 głosach „za” wybrała radną Lili ę Karczyńską na 

sekretarza obrad. 

 

Ad. pkt. 3 

Radna – K. Karbowska 

wniosła o zdjęcie z porządku obrad pktu 9 e 

Burmistrz Miasta – L. Grabowska 

nie wyraziła zgody na zmianę porządku obrad zgłoszoną przez radną Karbowską. 

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki przedstawił porządek obrad.  

Ad. pkt. 4 

Protokół z LI -szej sesji Rady Miejskiej był wyłoŜony do wglądu w Referacie 

Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość 

zapoznania się z jego treścią.  

Protokół z LI -szej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską  przyjęty jednomyślnie 

(przy 11 radnych biorących udział w głosowaniu). 
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Ad. pkt. 5 - 6 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawiła  Burmistrza 

Miasta –  Lidia Grabowska. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz działalności Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego w okresie między sesjami oraz sprawozdanie stanowią Zał. Nr 3-4 do 

protokołu. 

Radny – J. Mączkowski 

z informacji p. Burmistrz wynikało, Ŝe obszernie rozmawialiśmy na ten temat na posiedzeniu 

komisji. UwaŜam , Ŝe sprawa StraŜy Miejskiej utrzymywanej  z budŜetu miasta to nie jest 

temat na jedno posiedzenie komisji, a odpowiedni na wspólne posiedzenie. Dlatego 

chciałbym się dzisiaj dowiedzieć, jeśli jest to moŜliwe, dlaczego jeśli składałem wniosek w tej 

sprawie w czerwcu, to nie trafił  na wspólne posiedzenie komisji. 

Kier. Ref. Organizacyjnego- D. Sobaszkiewicz  

byłem nieobecny przez ostatni miesiąc. Natomiast rzeczywiście była na sesji taka interpelacja 

zgłoszona przez radnego Mączkowskiego.. Była bodajŜe odpowiedź na sesji, Ŝe sprawa trafi 

na wspólne posiedzenie komisji. 

Radny – J. Mączkowski 

a nie trafiła. 

Kier. Ref. Organizacyjnego- D. Sobaszkiewicz  

w tej chwili jest mi trudno dokładnie odpowiedzieć, musiałbym posiłkować się aktami. 

Natomiast był okres letni, wakacyjny i wspólne posiedzenia się nie odbywały, a sprawa 

czekała na najbliŜsze wspólne posiedzenie komisji. Trudno mi w tej chwili odpowiedzieć pod 

swoją nieobecność czy w tym czasie odbywały się wspólne posiedzenia komisji, a jeśli nie, to 

w tej chwili jest najbliŜsze wspólne posiedzenie. 

Wiceprzewodn. RM – W. Kłosowski 

wspólnych posiedzeń komisji było kilka więc naleŜało poruszyć ten temat nie czekając na 

odpowiedź Referatu Organizacyjnego. 

Radny – J. Mączkowski 

Zgłosiłm na sesji wniosek w tej sprawie. Ktoś jest osobą odpowiedzialną. Patrząc na pół 

roczną naszą kadencję ja się obawiam, Ŝe sprawę moŜna przesunąć o 4 lata. Nie myślcie 

państwo, Ŝe jestem złośliwy. Jeśli składam wniosek to się juŜ nie upominam. 

Wiceprzewodn. RM – W. Kłosowski 

na posiedzeniu Komisji moŜna było dopytywać się i interweniować w tej sprawie. 
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Radny – J. Mączkowski 

jeśli złoŜyłem wniosek na sesji, to nie jestem po to Ŝeby się dopytywać. 

 

Ad. pkt. 7. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/72/2006 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 27 kwietnia 2006 roku w sprawie uchwalenia budŜetu dla 

Nowego Miasta Lubawskiego na rok 2006. Rada Miejska przy 10 glosach „za” i 1 

wstrzymującym się podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 

Uchwała Nr LII/388/06 – stanowi Zał. Nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. Rada Miejska jednomyślnie ( przy 11 glosach „za”) podjęła uchwałę w 

powyŜszej sprawie. 

Uchwała Nr LII/388/06 – stanowi Zał. Nr 6 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – G. Chętnicki po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekty uchwał w sprawie:  

   a) sprzedaŜy lokali mieszkalnych nr 4 i 5 poł. w budynku przy ul. Tysiąclecia 18 

       stanowiących własność Gminy Miejskiej dla najemców, 

   b) sprzedaŜy lokalu mieszkalnego nr 2 poł. w budynku przy ul. Chrobrego 2, stanowiącego  

       własność Gminy Miejskiej dla najemcy, 

   c) sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej przy ulicy Waryńskiego w Nowym  

       Mieście Lubawskim stanowiącej własność gminy miejskiej, 

   d) sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Słonecznej w Nowym Mieście Lubawskim  

       stanowiącej własność gminy miejskiej, 

   e) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej w formie darowizny na  

       rzecz Powiatu Nowomiejskiego. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 11 głosach „za”) podjęła uchwały w pkt. a-d i przy 7 

głosach „za”, 2 przeciwnych i 2 wstrzymujących   w pkt. e 

Uchwały Nr LII/390 -394/06 – stanowi Zał. Nr  7-11 do protokołu. 
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Ad.pkt.10 

 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych udzielili: 

Burmistrz Miasta – L. Grabowska 

odpowiedzi udzieliłam w swoim sprawozdaniu. Sprawa była analizowana na posiedzeniu 

komisji. Komisja ostatecznie nie wniosła uwag w końcowej fazie posiedzenia. 

Radny – R. Makowski 

osobiście zwracałem się do Pana Komendanta Policji o napisanie pisma w sprawie StraŜy 

Miejskiej.  

Radny – J. Mączkowski 

wielkie zakłamanie. 

Radny – R. Makowski 

na którymś posiedzeniu sesji, komisji ktoś z radnych powiedział, Ŝe to jest rozgrywka między 

StraŜą Miejską, Policją a Panem Mączkowskim. 

Ad. pkt.11 

Na zakończenie sesji w związku z zakończeniem kadencji głos zabrali : 

- Burmistrz Miasta – Lidia Grabowska . Wystąpienie na piśmie stanowi Zał. nr 12 do 

protokołu.  

  Następnie przekazała na ręce Przewodniczącego Rady G. Chętnickiego wiązankę kwiatów 

wraz z ksiąŜką autorstwa A. Koreckiego „Ludzie ziemi nowomiejskiej”. 

  Z kolei w obecności Przewodniczącego Rady Miejskiej – G. Chętnickiego wręczyła radnym 

obecnym na sesji ksiąŜkę autorstwa J. Falkowskiego „Ziemia lubawska”.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Chętnicki. 

Następnie wręczył P. Burmistrz Miasta – L. Grabowskiej wiązankę kwiatów. 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Kłosowski. 

- Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych i Mieszkaniowych – Jerzy Szczepański. 

 

 

Sekretarz obrad                                                                 Przewodniczący  

                                                                                          Rady Miejskiej 

Lilia Karczyńska                                                              ( Grzegorz Chętnicki) 


